
​   臺灣心臟胸腔暨血管麻醉醫學會
2017年會暨國際學術研討會感謝函 

尊敬的各位貴賓：您好！​​ 

感謝各位百忙之中甚至不遠千里前來參加2017年臺灣心臟胸腔暨血
管麻醉醫學會年會暨國際學術研討會。 

謹代表學會、大會會長呂志成主任、吳之芾主任及所有籌備同仁，
由衷感謝受邀發表演講的前輩、教授、醫師和專家學者​​，以及擔任各場
會議的主持貴賓，將淵博的學識和豐富的經驗分享給大家，通過場場精
彩的演講、討論與教學，使與會的同行們開闊了視野，從中受益良多，
也相信各位貴賓從這次會議中帶回了豐富的收穫與滿滿的回憶。 

​本次年會暨國際學術研討會由於海內外專家、籌備團隊暨理監事會
成員、所有會員及許多跨領域多專長團隊的合作夥伴們之積極參與及卓
越的貢獻，現已圓滿落幕，希望它能成為一個新的聯接模式​，成為大家
未來繼續進行多方聯絡及友好交流的開始。 

在此，再次感謝您的支持與參與！ 
 

臺灣心臟胸腔暨血管麻醉醫學會 
                                       理事長 

​​   ​​     
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      Gracious letter of acknowledgement 
2017  Annual Meeting and International Conference of  

      Taiwan Society of Cardiothoracic and Vascular Anesthesia  
 (TSCVA) 

Honorable TSCVA protagonists, members and dear friends, 
 
Thank you for coming all the way to Taipei for ​​2017 TSCVA Annual Meeting and 
International Conference. On behalf of the TSCVA and the Chair of the Organizing 
Committee, Professor Chih-Cherng Lu and Zhi-Fu Wu , I would like to extend our 
heartfelt gratitude to all guest speakers as well as hosts who anchored various 
forums. All participants benefited and broadened their visions through the sharing 
of insightful knowledge and experience through lectures, discussions and hands-
on Heart Model Reconstruction, TEE &TTE Workshop. In the meantime, we 
believe all of you returned with ample harvest and sweet memories. 
 
Now that the event has consummated successfully. I wish it sustains as a tie that 
will foster multifaceted communication and friendly exchange. 
 
Thank you again for your support and participation! 
  
Respectfully, 
 
 
 
  
Mei-Yung Tsou, M.D., Ph.D. 
President, Taiwan Society of Cardiothoracic and Vascular Anesthesia 
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